
Protokół
ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle

z mieszkańcami osiedla Kuźniczka

W dniu 22.03.2018 r. o godzinie 17.00 odbyło się w siedzibie Rady Osiedla
Kuźniczka, przy ul. Grunwaldzkiej 83, spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z
mieszkańcami osiedla Kuźniczka.
W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:
1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska,
2. Kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji – Kamila Bieńkowska,
3. Komendant Straży Miejskiej – Aleksy Ptaszyński,
4. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka

(protokolant).
Dodatkowo w spotkaniu wzięło  udział dwóch przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu.

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku. Kwota
przypadająca dla osiedla Kuźniczka wynosi 61.968.00 zł. Prezydent Miasta zaprosiła
wszystkich mieszkańców do głosowań elektronicznych, które odbywać się  będą do
31 marca 2018 r. Na osiedlu Kuźniczka pozytywnie zaopiniowane zostały następujące
zadania:
1) przebudowa chodnika przy ul. Lipowej (etap I),
2) dokończenie przebudowy chodnika w ciągu ul. Wiśniowej oraz przebudowa chodnika

w ciągu ul. Lipowej pomiędzy ulicami Brzozowej, Wiśniowej i Alei Spokojnej,
3) remont chodnika przy ul. Ogrodowej.

2. Rozpoczęciu remontu hospicjum, które będzie usytuowane w budynku po byłym
Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy.

3. Planowanym rozpoczęciu remontu targowiska miejskiego przy ul. Damrota.

4. Uruchomieniu strony internetowej (aplikacji) bieżących pomiarów stężenia pyłów
zawieszonych w powietrzu na terenie miasta. Gmina mieszkańcom udziela dotacji
w wysokości 50% na modernizację systemów ogrzewania na ekologiczne. Miejski Zakład
Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. jest w trakcie przygotowywania koncepcji rozwoju sieci
ciepłowniczej. Koncepcja będzie gotowa w drugiej połowie 2018 r.

5. Planie zakończenia w 2018 roku remontu al. Jana Pawła II. Wykonane zostaną jeszcze
ścieżki rowerowe wzdłuż ulicy.

6. Remoncie kozielskiego rynku, podczas którego zostanie wymieniona płyta rynku na płyty
granitowe. Następnie nastąpi remont ulic przylegających do rynku.

7. Rozpoczęciu remontu Alei Spokojnej. W 2018 r. wykonane zostanie rondo na
skrzyżowaniu z ul. Ogrodową, następnie w 2019 r. przeprowadzony zostanie pełny remont
ulicy.



8. Zakończeniu w kwietniu 2018 r. prac remontowych na Cmentarzu Komunalnym
Kuźniczka.

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:

1. Zgłoszenie dotyczące niebezpieczeństwa, które dla pieszych stanowią namalowane na
ścieżkach rowerowych białe postacie pieszych – w czasie jesienno-zimowym są bardzo
śliskie.

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę, a następnie zgłosi Wykonawcy
w ramach prac gwarancyjnych.

2. Sugestia mieszkańca dotycząca zagospodarowania przez Gminę dwóch działek
bezpośrednio przylegających do muru Cmentarza Komunalnego Kuźniczka od strony
torów. Działki są wykarczowane, nadają się od razu do wykorzystania.

Prezydent Miasta podziękowała za informację i poinformowała, że sprawdzi tę sprawę.

3. Wniosek o wyremontowanie placu rekreacyjnego na osiedlu. Rada Osiedla wystosowała
w tej sprawie pismo do Urzędu.

Prezydent Miasta poinformowała, że zapozna się z wnioskiem, a następnie udzieli odpowiedzi
pisemnej do Przewodniczącej Zarządu Osiedla.

4. Zapytanie mieszkańców ul. Grunwaldzkiej dotyczące przesunięcia i opóźnienia terminu
oddania ulicy do użytkowania.

Prezydent Miasta poinformowała, że wystąpiła w tej sprawie z zapytaniem do Starostwa
Powiatowego w Kędzierzynie-Koźlu i dostała pisemną odpowiedź, że zakończenie remontu
planowane jest na maj 2018 r. W międzyczasie zostanie zamknięty most na okres od 1-2 dni.

5. Prośba mieszkańców dotycząca wcześniejszej informacji w jakich dniach most zostanie
zamknięty.

Prezydent Miasta poinformowała, że przekaże tę prośbę do Starostwa Powiatowego
w Kędzierzynie-Koźlu.

6. Zapytanie dotyczące możliwości dofinansowania przez Gminę termomodernizacji
budynków prywatnych.

Prezydent Miasta poinformowała, że będzie uruchomiony rządowy program
termomodernizacji i Kędzierzyn-Koźle znalazł się na liście miast objętych tym programem.
Nie są jednak jeszcze znane szczegóły programu.

7. Zgłoszenie dotyczące notorycznego zaśmiecania chodnika przez mieszkańca posesji przy
ul. Akacjowej 19.

Komendant Straży Miejskiej przyjął zgłoszenie i zobowiązał się do przeprowadzenia kontroli.

8. Wniosek o postawienie ławki przy przystanku autobusowym „na żądanie” znajdującego się
przy ul. Grunwaldzkiej na wysokości PGNiG.

Prezydent Miasta przyjęła wniosek.

9. Wniosek o weryfikację rozkładu jazdy autobusów linii nr 3 i 9. Przez odbywający się
remont ul. Grunwaldzkiej przez osiedle przejeżdża tylko linia nr 9, mieszkańcy, w tym
głównie dzieci, mają kłopot z dojazdem do szkoły.



Prezydent Miasta przyjęła wniosek.

10. Wniosek o utworzenie na osiedlu skrzyżowań równoległych.
Prezydent Miasta poinformowała, że Rada Osiedla może wystąpić z odpowiednim wnioskiem
do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego przy Starostwie Powiatowym
w Kędzierzynie-Koźlu.

11. Wniosek o montaż kamer na osiedlu, które pomogłyby zwiększyć bezpieczeństwo
mieszkańców.

Prezydenta Miasta poinformowała, że Gmina w tym roku, w ramach realizacji zadania
monitoring miejski, rozpocznie montaż kamer na osiedlach miasta.

12. Wniosek o postawienie znaku ograniczenia prędkości na ul. Grunwaldzkiej.
Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę.

13. Wniosek o remont ul. Modrzewiowej.
Prezydent Miasta poinformowała, że dwa lata temu Gmina wykonała wymianę kanalizacji
oraz utwardzenie drogi. W 2018 roku ulica nie jest przewidziana do remontu.

14. Wniosek o postawienie znaku ograniczenia tonażu na ul. Grunwaldzkiej.
Prezydent Miasta poinformowała, że Rada Osiedla może wystąpić z odpowiednim wnioskiem
do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego przy Starostwie Powiatowym
w Kędzierzynie-Koźlu.

15. Dodatkowo podczas spotkania zgłosili ogólne uwagi na temat:
1) wywozu przez mieszkańców miasta gruzu i śmieci do pobliskich lasów;
2) braku sprzątania po swoich psach,
3) zastawianiu chodników przez samochody osobowe,
4) zbyt małej kaplicy na Cmentarzu Komunalnej Kuźniczka,
5) braku chodnika przy ul. Grunwaldzkiej 72.

III. W końcowej części spotkania głos zabrali przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu, którzy opowiedzieli mieszkańcom o nowej aplikacji „Krajowe mapy
zagrożeń bezpieczeństwa” za której pośrednictwem można anonimowo zgłaszać wszystkie
zagrożenia.

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.


